
 

 Číslo materiálu:  1 / 01 

Komise: pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 2.5.2013 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Aleš Kerner 

Karel Koubský, Ladislav Čermák 

Ladislav Šorčík 

Člen RM: není určen 

Příští jednání: dle potřeby (bude svoláno e-mailem) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 2.5.2013. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Sdílený integrovaný kalendář 

Komise projednala materiály poskytnuté městským úřadem (popisy procesů – kancelář 

tajemníka, odbor správy majetku, odd. kultury a cestovního ruchu) na základě usnesení 

schváleného RM. Konstatovala, že jsou dobrým východiskem pro další práci a pověřila 

Jana Moravčíka provedením analýzy. Tato analýza bude projednána na příští schůzi 

komise. 

2. Veřejný WiFi přístup k Internetu 

Ladislav Čermák seznámil komisi s průběhem dosavadního provozu veřejného 

bezdrátového připojení k Internetu, včetně změřených datových toků a dalších parametrů. 

Komise vzala informace na vědomí a vyjádřila spokojenost s provozem. 

3. Městské optické spoje 

Ladislav Čermák informoval komisi o průběhu a stavu prací souvisejících s optickými 

datovými spoji. Práce v oblasti sídliště probíhají dle plánu. Komise vzala informace na 

vědomí a bude věc dále sledovat. 

4. Kutná Hora dostupná všem 



Karel Koubský odpovídal na dotazy ostatních členů komise ohledně projektu „Kutná 

Hora dostupná všem“, zejména v souvislosti s elektronickými kiosky a mobilními 

aplikacemi. Komise doporučila využít v maximální míře (v souladu s technickými a 

právními možnostmi a za předpokladu ekonomické výhodnosti) instalované technické 

prostředky i pro on-line přístup. 

5. Různé 

Ladislav Čermák informoval o zdržení převodu domény nemkh.cz na Oblastní nemocnici 

Kolín, a.s. kvůli administrativní chybě ve smlouvě. Převod bude dokončen po vyřešení 

záležitosti, zdržení nemá žádné technické dopady. Komise vzala informaci na vědomí. 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 493/13 k zápisům komisí RM  

Rada města b e r e n a v ě d o m í  

a) zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií ze dne 2.5.2013 

 

Zapsal: 

Vystavil: 

Elektronicky ověřil: 


